
Jarosław Gowin o wyroku w sprawie TK:
Prawnicy potwierdzają interpretację rządu

Wicepremier i minister nauki Jarosław Gowin, który był gościem programu „Jeden na Jeden” (TVN24),
odniósł się do informacji, że nie będzie śledztwa ws. niepublikowania wyroku Trybunału Konstytucyjnego.

- Nie wiem, czy takie będzie stanowisko prokuratury. Nie widzę powodu, by przedstawiciel rządu komentował takie
doniesienia. (…) To oznacza, że prawnicy potwierdzają interpretację, jaką przedstawia rząd - powiedział Gowin.

Odnosząc się do sugestii, że to Zbigniew Ziobro naciskał w tej sprawie, stwierdził: - Podległość administracyjna nie
oznacza, że prokurator generalny ma dyktować stanowisko prokuratorom.

Jarosław Gowin skomentował również skandaliczne słowa prof. Leszka Balcerowicza o sytuacji w Polsce.

- Te wypowiedzi brzmią dla mnie dziwacznie i nieracjonalnie. Pojawiają się dzień po publikacji rozmów Pawła Grasia
z Janem Kulczykiem. (…) Czy tutaj samozwańcze autorytety moralne nie powinny grzmieć? - mówił wicepremier.
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